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Ei
@minvws.n;INEESEDN)IREXETIN @minvws.ni]

Sent: Wed 6/2/2021 8:36:42 PM

Subject: RE: Vraag 100 jaarverslag, vraag 4 Slotwet

Received: Wed 6/2/2021 8:36:43 PM

Daarom is afstemming met [REIS voor het [ERER-deel handig. Hij weet veel. Garantieregelingen zijn ook (onderdelen van)
contracten. Die zou ik ook meenemen, nog even los van de verwerking in 3F.

van:[CEBET© minvwsi>Verzonden: woensdag 2 juni 2021 22:35

Aan: @minvws.nl>;

cc ME ) SEER mins n>;IKE) EXE irvvs.ni>
Onderwerp: RE: Vraag 100 jaarverslag, vraag 4 Slotwet

vr 4 Mbt de grootste overeenkomsten:

Wat doen we met de garantie regelingen voor bv testafnames? Deze zijn nu niet opgenomen onder de overeenkomsten. Dit loopt

van 132 min bij het RIVM , 106 min Hologic.

En daar vallen Moderna en Astrazenica onder. Maar Pfizer weer niet die staat als opdracht geboekt. Maar deze zie ik allemaal niet

in de lijst opgenomen.

De vele boodschappen, waardoor niet alle velden in sap gevuld zijn maken het overzicht cok niet makkelijk.

512s|

van:IEE)EXEo ovis o>Verzonden: woensdag 2 juni 2021 21:31

) SEE minvws i>; [EEE
@minvws.nl>

@minvws.n!>;[IEEE

Onderwerp: RE: Vraag 100 jaarverslag, vraag 4 Slotwet

Let er bij vraag 100 op dat EY zich nog buigt over de feitelijke leveringen. Ik zou dus bij de leveringen verwijzen naar de audit

die nog loopt. Op basis vna d edaily updates kunnen we per leverancier zien wat is besteld per product.

Tav vraag 4 Slotwet:

BEY bestaat pas sinds 1/1/2021 dus kijk vooral naar PDC19 en ik zou

JCKETRragen
om de grootste contracten in de FREY

olor,

(YEE
cn helpen bij de grootste contracten bij en CZ. Ik weet bijvoorbeeld niet of grote contracten

zijn afgesloten bij Productie NL.

Let er bij bedrijven op of hun naam openbaar gemaakt kan worden. Voor een BV geldt dan anders dan voor een beursgenoteerd
bedrijf. Moeten we checken bij WJZ en die bedrijven informeren.

ik ben morgen op VWS. Dan kunnen we samen kijken.

Verzonden: woensdag 2 juni 2021 19:00

)SEEN inves -[EE
@minvws.nl>

ominws.n>;IEG
Onderwerp: RE: Vraag 100 jaarverslag, vraag 4 Slotwet
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Tenminste vraag 100

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2e )
Datum: woensdag 02 jun. 2021 6:58 PM

) EEE @ minvws of 5.1.5

minvws.nl>5.1.2e (2)

5.1.2¢ D

Vraag staat al wit bij Komen we morgen op terug!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INNES SERED ninvvs o>Datum: woensdag 02 jun. 2021 6:23 PM

@minvws.nl>

@minvws i>.ICES)IKE© mins >.IKE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag 100 jaarverslag. vraag 4 Slotwet

[EEE kun jij iets aan wijsheid toevoegen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van:EXEC) ERED ninvvs olDatum: woensdag 02 jun. 2021 5:00 PM

51.5 CRIN) minvws.nl>

SER SPN iv. EE) TERE inv.IE5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: Vraag 100 jaarverslag. vraag 4 Slotwet

Ha EARLE

Bij jaarverslag en slotwet zijn er 2 vragen binnen gekomen die om veel informatie van de 3 covid-directies (GMT, PDC en DT)
vragen. Bij deze even een signaal aan jullie dat het niet lekker loopt met de beantwoording, en dat ik (ook na overleg met

sterk twijfel of we nu wel de vragen juist beantwoorden.

Vraag 4 slotwet:

+ Er wordt gevraagd om de 25 grootste contracten.

* PDC heeft de informatie aangeleverd en “ging er vanuit dat FEZ verder zou coérdineren”.

¢ GMT heeft goede en volledige informatie aangeleverd. 8 heeft informatie aangeleverd die wel klopt, maar ook

dubbelingen kent.
« Dubbelingen zitten er bijv in dat het contract met Mediq (LCH) als geheel is opgevoerd door GMT, maar er ook los door

BElde contracten voor antigeen testen zijn aangeleverd die onder de vlag van Mediq zijn besteld. Ook een contract dat

eerst door GMT was gesloten maar daarna door DT is verlengd zit er als dubbeling is.

+ We krijgen ook niet goed in beeld of de vaccin deals hier nu bij horen. We hebben als criterium genomen “contract

afgesloten in 2020”. De vaccins zijn sowieso pas in 2021 geleverd, maar op welk moment de verplichting is aangegaan is

niet duidelijk. PDC heeft de vaccindeals in elk geval niet aangeleverd.
¢ De inhoudelijke kennis van deze dossiers ontbreekt bij mij, en hoewel ik heb geprobeerd te coérdineren en informatie

samen te voegen, voel ik me nu niet zeker genoeg om dit antwoord zo door te laten gaan.
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Vraag 100 jaarverslag
« Er wordt gevraagd om bestelde en geleverde producten zoals mondkapjes en testen

« GMT heeft de informatie vwb henzelf aangeleverd, en ook de testaanschaf die eerst onder GMT hing en nu bij EEE
+ PDC geeft aan niks aangeschaft te hebben

. geeft aan dat ze niks in 2020 in SAP hebben omdat ze pas in 2021 gestart zijn
+ Ook hier kan ik niet voldoende becordelen of deze informatie inderdaad klopt.

Kortom, wat is nu wijsheid om te doen?


